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الشروط والأحكام
تعريفات:

في هذه الوثيقة ما لم يقتضي السياق معنىً آخر يكون للمفردات التالية المعاني الموضحة قرين كل كلمة: 	.1

“العارض – العارض/الراعي”:هو الجهة الموقعة على طلب وعلى شروط وأحكام المشاركة و/أو الرعاية في معرض قطر المهني 2012 م، وعلى عقد تأجير  أ.	 	
جناح في معرض قطر المهني 2012 ، ويشمل جميع موظفيها أو ممثليها المشاركين في معرض قطر المهني 2012

“المنظّمون”: هم مؤسسة قطر للتربية والعلوم وتنمية المجتمع، وقطر للبترول، والديوان الأميري، وجامعة قطر، ووزارة العمل ب.	 	

“الفئة”: هي الفئات الخمس الموضحة في قائمة فئات العارضين وفي قائمة العارضين/الرعاة والخدمات المقدمة لكل فئة ج.	 	

“العقد”: هو الوثيقة المبرمة بين الطرفين، والموقع عليها بواسطة العارضين – العارضين/الرعاة وإدارة معرض قطر المهني، وملحقاتها د.	 	

“المعرض” : هو معرض قطر المهني 2012 هـ.	 	

يتم تقديم طلبات المشاركة في المعرض كعارض – كعارض/راعي في الفترة من 13 نوفمبر حتى 1 ديسمبر 2011 م  	.2

يقوم معرض قطر المهني باختيار العارضين – العارضين/الرعاة وفق أسبقية استلام طلبات المشاركة كعارضين – كعارضين/رعاة 	.3

يجب على العارض – العارض/الراعي تسديد نسبة رسوم المشاركة كاملة ( 100 %) في الباقة المتفق عليها، خلال مدة لا تتجاوز 10 أيام عمل من تاريخ تسليم طلب  	.4
الاشتراك

في حال اعتذار أو عدم تمكن العارض – العارض/الراعي من استيفاء متطلبات المشاركة في التواريخ المحددة بعد سداد رسوم المشاركة لأي سبب من الأسباب،  	.5
يحق لمعرض قطر المهني إلغاء العقد، دون حاجة لحكم قضائي. ويحق للطرف الثاني المطالبة فقط باسترداد ( 50 %) من إجمالي المبلغ في حال تبقى على 

إقامة المعرض شهرين فما أكثر، أما في حال أن المدة أقل فإنه لا يحق للعارض- العارض/الراعي المطالبة بالمبلغ المسدد

. لمعرض قطر المهني السلطة المطلقة والكاملة في تخصيص مساحات العرض وفق مقتضيات المصلحة العامة للمعرض، وله الحق في تعديل التصميم  	 6
العام أو المساحة الفعلية المخصصة لأي عارض – عارض/راعي، ويتعين على العارض – العارض/الراعي قبول المساحة الجديدة بدلًا من المساحة المتفق عليها

إن حضور ورش العمل حول تفعيل مشاركة الجهة العارضة إلزامي لممثلي الجهات الّذين سيتواجدون على الأجنحة خلال أيام المعرض. 	7

إن تعبئة نموذج المعلومات عن الجهة العارضة والمرفق في هذا الدليل إلزامي 	8

9.	 يجب أن تكون كافة إعلانات العرض والمعروضات والتوزيعات والهدايا وترتيبات المشاركة ملائمةً لموضوع المعرض، ووفقاً لتوجيهات معرض قطر المهني كما 
منصوص عليها في دليل العارضين لمعرض قطر المهني 2012 ، وأن تكون لائقةً، وألا تتعارض مع القوانين والأعراف والأخلاق السائدة في دولة قطر. وفي حالة 

عدم التزام العارض – العارض/الراعي بهذه الفقرة يحق لمعرض قطر المهني إلغاء العقد من دون تعويض مبلغ المشاركة، ومساءلة العارض – العارض/الراعي 
قضائياًوفق القوانين والأنظمة المتبعة في البلاد

لا يحق لأي عارض – عارض/راعي ممارسة نشاطه خارج جناحه الخاص، كما يُحظر استخدام أي آلة أو أداة خارج مساحة الجناح، وكما تُحظر أحواض حفظ الأحياء  	 10
المائية في تصميم أو ديكور الجناح

جميع برامج الرعاية المذكورة أعلاه مخصصة حصرياً للعارضين في معرض قطر المهني 2012 	 11

12	 لمعرض قطر المهني الحق في حذف أو تعديل أي من هذه البنود والشروط أو الإضافة إليها، ويكون قرار معرض قطر المهني قراراً نهائياً. وعلى معرض قطر 
المهني إبلاغ العارضين – العارضين/الرعاة، بهذه التغييرات أو الحذف أو الإضافة كتابةً عبر الفاكس، أو البريد الإلكتروني أو البريد أو من خلال الجناح المخصص 

للعارض – العارض/الراعي

أية ملاحظات أو تعليمات لم تذكر في الشروط والأحكام وتم ذكرها في دليل العارضين تُعتبر إلزامية 	 13

في حال وقوع أي خلاف أو نزاع بين الطرفين، تتم تسوية جميع الدعاوى والنزاعات وفقاً لأحكام القانون القطري 	 14

قمنا بالإطلاع على الشروط  والأحكام المبينة أعلاه، ووافقنا عليها.
اسم العارض – العارض/الراعي : ...................................................................................................................................................................

التوقيع المعتمد : .................................................................. التاريخ : .......................................................................................................

ختم العارض – العارض/الراعي:  ...............................................................................................................................................................

تُسلم نسخة العقد والشروط والأحكام (موقعه من المخول بالتوقيع) إلى مكتب التسجيل بمعرض قطر المهني
الكائن بالمدينة التعليمية في المبنى رقم ( 1)، من 9 صباحاً وحتى 2 ظهراً خلال الفترة من 13 نوفمبر إلى 1 ديسمبر 2011
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Terms and Conditions
Definitions

1.	 In this document, unless the context dictates an alternative interpretation, the following words shall have the meanings clarified beside each term:

a.	 “Exhibitor/Sponsoring Exhibitor”: This shall mean the entity that has signed the application and terms and conditions for participation in, and/or 
sponsorship of, Qatar Career Fair 2012, and the contract for rental of a stand at Qatar Career Fair 2012, including all of its employees or representatives 
participating in Qatar Career Fair 2012.

b.	 “Organizers”: This shall mean the Qatar Foundation for Education, Science and Community Development, Qatar Petroleum, Amiri Diwan, Qatar University 
and the Ministry of Labor.

c.	 “Level”: This shall mean the five levels detailed in the list of levels of Exhibitor/Sponsor, and the services provided to each level.

d.	 “Contract”: This shall mean the document, and the schedules thereof, ratified between the parties and signed by the Exhibitors/Sponsoring Exhibitors and 
the management of Qatar Career Fair.

e.	 “Fair”: This shall mean Qatar Career Fair 2012.

2.	 Applications to participate in the Fair as an Exhibitor/Sponsoring Exhibitor shall be submitted during the period from the 13th of November to the 1st of 
December 2011. 

3.	 Qatar Career Fair shall select the Exhibitors/Sponsoring Exhibitors on a first come first serve basis of receipt of the applications for participation as an Exhibitor/
Sponsoring Exhibitor.

4.	 The Exhibitor/Sponsoring Exhibitor must pay 100% of the fees for participation in the agreed package within a period not exceeding 10 working days from the 
date of delivery of the participation application (booking).

5.	 In the event that the Exhibitor/Sponsoring Exhibitor excuses itself or is unable to participate in the Fair following payment of the entire sum for participation in the 
Fair, for any reason outside of its control, the Organizer may cancel the contract without the requirement of a judicial ruling. The second party may only demand 
the repayment of 50% of the total sum paid as fees for participation in the Fair as an Exhibitor/Sponsoring Exhibitor.

6.	 Qatar Career Fair shall have unlimited and complete authority in allocating the exhibiting areas, according to the requirements of the Fair’s General Authority.
It shall have the right to amend the general design or the actual area allocated to any Exhibitor/Sponsoring Exhibitor. The Exhibitor/Sponsoring Exhibitor must 
accept the new area in place of the original area

7.	 It is mandatory for all Exhibitors participating at QCF 2012 to attend the communication etiquette workshop 

8.	 It is mandatory for all photographers/journalists to show their valid corporate media IDs in order to have permission to take photographs at QCF 2012. Exhibitors 
may allocate one employee for the purpose of photography. A media pass must be collected from QCF headquarters before the Fair begins. 

9.	 All official forms contained at the back of this Exhibitors Manual must be filled out and submitted to QCF. Any disclosures must also be signed and adhered to. 

10.	 All advertising for the display and the exhibits, and arrangements for participation, must be suited to the subject of the Fair, and compliant with Qatar Career Fair’s 
instructions as stipulated in the Exhibitors’ Guide for Qatar Career Fair 2012. It must be decent and compliant with the highest standards, and it must not contravene 
the laws, customs and morals which prevail in the State of Qatar. In the event that the Exhibitor/Sponsoring Exhibitor does not abide by this clause, Qatar Career Fair 
shall have the right to cancel the contract and confiscate 50% of the value of the participation fees, and to take judicial measures against the Exhibitor/Sponsoring 
Exhibitor, in accordance with the laws and regulations applied in the country.

11.	 No Exhibitor/Sponsoring Exhibitor shall have the right to practice its activity outside of its stand. The use of electric transportation vehicles outside of the stands of 
each Exhibitor/Sponsoring Exhibitor is also prohibited. It is also prohibited to bring aquariums into the Fair.

12.	 All of the above mentioned sponsorship programs are reserved exclusively for Exhibitors at Qatar Career Fair 2012.

13.	 Qatar Career Fair shall have the right to cancel, amend or add to any of these clauses and conditions. Qatar Career Fair’s decision shall be final. Qatar Career 
Fair must inform the Exhibitors/Sponsoring Exhibitors of these alterations, cancellations or additions in writing by fax, email, direct mail, or at the Exhibitor stand.

14.	 In the event of the occurrence of any disagreement or dispute between the parties, all claims and disputes shall be settled in accordance with the prevailing  
Qatari laws.

We have read the terms and conditions detailed above, and we agree to them.

Name of the Exhibitor/Sponsoring Exhibitor:............................................................................................................

Approved signature:.................................................................................................... Date:.......................................

Stamp of the Exhibitor/Sponsoring Exhibitor:............................................................................................................
A copy of the contract and the terms and conditions (signed by the authorized signatory) must be delivered to the Qatar 
Career Fair, during the period from the 13th of November to the 1st of December 2011.
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